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ZAPISNIK 

  
13. sjednice Upravnog i Nadzornog odbora Hrvatskog meteorološkog društva 

održane 15. studenoga 2022. u 17:00 sati, virtualno putem Zoom aplikacije 
 
 
 

 Prisutni: Vesna Đuričić, Nikola Vikić-Topić, Jadran Jurković, Mladen Rupčić, Antun Marki, Ivan Ljuština, Vjeran 
Magjarević, Tanja Likso (gost), Domagoj Dolički (gost) 
 

Ispričani: Ivan Güttler, Ksenija Cindrić Kalin, Petra Sviličić 

 

 

Dnevni red: 

 
1. Prihvaćanje zapisnika s 12. virtualne sjednice UO održane 22. 9. 2022. 
2. Potvrda voditelja i zamjenika voditelja Studentske sekcije HMD-a 
3. Prijedlog rada Studentske sekcije HMD-a 
4. Izvještaj o osnivanju Lokalnog organizacijskog odbora za godišnju skupštinu EMS 2025 
5. Status Hrvatskog meteorološkog časopisa Vol. 56 
6. Status projekta KvarnerExtrem 
7. Priprema Skupštine HMD-a u prosincu  
8. Promjene u članstvu HMD-a 
9. Razno 

 

 

Ad 1. Prihvaćanje zapisnika s 12. virtualne sjednice UO održane 22. 9. 2022. 

Predsjednica V. Đuričić pita ima li dopuna ili ispravaka zapisnika 12. sjednice UO HMD-a koja je održana 
virtualno 22. rujna 2022. Nije bilo dopuna niti ispravaka te je zapisnik jednoglasno prihvaćen.  

 

Ad 2. Potvrda voditelja i zamjenika voditelja Studentske sekcije HMD-a 

Predsjednica V. Đuričić čita dopis koji je na e-poštu stigao od Studentske sekcije HMD-a u kojem daju prijedlog 
za voditelja i zamjenika voditelja Studentske sekcije. Za voditelja je predložen Domagoj Dolički, a za zamjenika 
voditelja Patrik Jureša. Prijedlog je stavljen na glasanje te je jednoglasno prihvaćen. 
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Ad. 3. Prijedlog rada Studentske sekcije HMD-a 

Predsjednica daje riječ D. Doličkom, voditelju Studentske sekcije HMD-a. D. Dolički iznosi prijedlog plana rada 
Studentske sekcije HMD-a koji obuhvaća: 

● Popularizaciju meteorologije  
● Regrutiranje novih članova Sekcije  
● Održavanje Facebook stranice HMD-a  
● Pomoć u organiziranju i obilježavanju Svjetskog meteorološkog dana 
● Sudjelovanje i pomoć u organizaciji i provedbi kongresa i događaja koje organizira HMD 
● Pomoć u organizaciji druženja/izleta HMD-a i organiziranje druženja Studentske sekcije HMD-a 

Plan rada Studentske sekcije i prateći financijski plan uključit će se u godišnji Plan rada i Financijski plan HMD-
a.  

Predsjednica pita N. Vikić-Topića je li razgovarao s Kornelijom Špoler Čanić oko korištenja imena „Mala 
meteorološka radionica“ za aktivnost popularizacije meteorologije Studentske sekcije HMD-a. N. Vikić-Topić to 
nije stigao još učiniti zbog poslovnih obaveza, no planira u najkraćem mogućem roku. 

 

Ad 4. Izvještaj o osnivanju Lokalnog organizacijskog odbora za godišnju skupštinu EMS 2025 

K. Cindrić Kalin nije mogla prisustvovati današnjoj sjednici UO-a te je poslala e-poruku u kojoj se ispričava što 
nije još stigla napraviti svoj dio posla u organizacijskom odboru za godišnju skupštinu i konferenciju EMS 2025, 
no obavještava da će se baviti time u narednom razdoblju. Prisutan V. Magjarević potvrđuje da još ništa 
konkretno nije pokrenuto oko organizacije godišnje skupštine EMS-a, ali da je visoko na listi njihovih prioriteta.  

Ad 5. Status Hrvatskog meteorološkog časopisa Vol. 56 

Predsjednica V. Đuričić daje riječ glavnoj urednici HMČ-a Tanji Likso koja nas izvještava o radu uredništva  
HMČ-a i pristiglim radovima za broj 56 HMČ-a. 

8. studenoga 2022. održan je sastanak Uredničkog odbora (UrO) HMČ-a. T. Likso ističe da je jako teško doći 
do autora i novih radova za HMČ te da je pristiglo ukupno šest radova za broj 56. Dogovoreno je da sljedeći 
volumen neće biti dvobroj već broj 56. Kratko nas izvještava o svakom pojedinom članku koji je stigao. Za neke 
od članaka već su stigle recenzije, dok se za druge članke recenzije još čekaju. Jedan rad je odbijen zbog 
negativnih recenzija s nemogućnošću popravka. Dakle, ukupno je u postupku recenzije 5 članaka za HMČ 56. 

Također, T. Likso obavještava da je na adresu HMČ-a stigla e-poruka predstavnice Asocijacije ukrajinskih 
znanstvenika (Association of Ukrain UA Scientists) Tetiane Sheludko koja predlaže da ukrajinski znanstvenici 
objave svoje radove u HMČ-u. Dogovoreno je da će im se ponuditi da do određenog datuma pošalju članke koji 
će se, nakon recenziranja, objaviti u HMČ-u. U slučaju slanja većeg broja članaka zatražit će se mišljenje 
Ministarstva znanosti i obrazovanja Republike Hrvatske o mogućnosti izdavanja specijalnog broja HMČ-a 
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posvećenog Ukrajini. 

Ad 6. Status projekta KvarnerExtrem 

Voditeljica projekta V. Đuričić obavještava da je predan ZNS-3, čeka se odobrenje. Održan je sastanak UO-a 
projekta KvarnerExtrem. Četvrto tromjesečje ponovno će biti vrlo aktivno. Potrebno je organizirati dvije radionice 
na Krku, jedna za poljoprivrednike volontere, druga za medije i lokalnu zajednicu. Uvjet za održavanje tih 
radionica je izrađena mobilna aplikacija i internetska stranica projekta. I jedno i drugo je u završnoj fazi izrade. 
Nadalje, tiskat će se 30.000 letaka koji će se distribuirati na Krku, a u izradi je i popis literature koji će biti 
objavljen na internetskim stranicama projekta. 

I. Ljuština pita da li bi i meteorolozi iz Istre mogli koristiti mobilnu aplikaciju. V. Đuričić je oduševljena idejom te 
moli I. Ljuštinu da se raspita među kolegama tko bi htio koristiti mobilnu aplikaciju i tako postati volonter na 
projektu. 

Ad 7. Priprema Skupštine HMD-a u prosincu  

Jednoglasno je prihvaćeno da će se Skupština HMD-a održati elektronski od 12. prosinca 2022. u 8 sati do 17. 
prosinca 2022. u 8 sati. Glasat će se o prihvaćanju Plana rada i Financijskog plana za 2023. godinu. 

 

Ad 8. Promjene u članstvu HMD-a 

Članica HMD-a Irena Nimac je zamolila da joj se zamrzne članstvo zbog duljeg boravka u inozemstvu što je 
jednoglasno prihvaćeno. 

 

Ad 9. Razno 

N. Vikić-Topić obavještava da je dug od članarina i dalje velik te da imamo velik broj većih dužnika koji su dužni 
više od 2 članarine što je dovoljno za brisanje iz članstva Društva. Dogovoreno je da će se tajnik osobno javiti 
svakom takvom članu e-porukom ili pozivom. Ako do Skupštine ne uplate zaostale članarine, tim osobama će 
prestati članstvo u Društvu.  

I. Ljuština skreće pažnju da kuverta i markica HMD-a za 2022. nisu stavljene na internetske stranice HMD-a što 
je M. Rupčić odmah ispravio. N. Vikić-Topić moli da se takve stvari koje promaknu njemu i Mladenu jave na e-
poštu kako bi se što prije ispravile.  

 

 

Sastanak je završio u 18:25. 

 

Zapisničar: Nikola Vikić-Topić 


